
Bestyrelsesmøde d. 4. juni 2024 

 

Til stedet: Randi, Anne, Pia, Susanne, Anika, Carsten, Lieb, Stine, Helle, Lene, Beinta 

Fraværende: Lone, Anita, Elevråd 

Referent: Stine 

 

Dagsorden 

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden 

2. Velkommen til elevrådet 

3. Status 

4. Nyt fra 

- Forældre 

- Personale 

- Ledelse 

- Formand 

5. Spisning 

6. Opfølgning fra møde i Lintrup 

7. Nyt fra ledelse 

8: Farvel og tak til afgående bestyrelsesmedlemmer 

 

Pkt  Ansvarlig 

1 Punkt 2 udgår, da der er sygdom i elevrådet. 
Der kommer i stedet et nyt punkt omkring økonomi v. Helle 
 
Punkt 4 udgår også. 
 
Ellers godkender vi dagsordenen 

 

2 Orientering omkring økonomi 
 
Der skal spares 70,7 mio bl.a. på dagtilbud- og skoleområdet i Vejen Kommune. 
 
Der er et par familier som er flyttet fra byen. Vi ryger derfor under grænsen med 123 
børn, og derfor mister vi et stort økonomisk tilskud på omkring 800.000. 
 

 

3 Hvad er status på bestyrelsesåret, og hvad kigger vi ind i? 
- Ina vil fremadrettet være referent 
- Lieb er fortsat godt igang med at få styr på hjemmesiden. 

 



- Beskrivelser og opdatering af principper – det skal vi have fulgt op på. Ina er igang 
med at kigge ind i det. Herunder princip omkring idræt jævnfør tidligere 
bestyrelsesmøde. 
- Helle og Randi får kigget på velkomstfolder 
- Trafik – der er snart møde med Anna Margrethe 
- Samarbejde med forældre – vi fokuserer fortsat på samarbejde med trivselsrådene, 
og det er også her, vi kan brande os selv og tage nogle gode tiltag til os, eks. 
forældrekaffe og åbent hus. 
- Samarbejde med elevrådet – de er ved at kigge på at få repræsentanter til næste år. 
- Samarbejde med Østerby – der kommer noget nyt, nu når Skodborg kommer ind 
over, og her kan vi fint drøfte i samspil med dem, hvad der giver mening for os. Her 
samarbejder ledelsen på de to børnecentre og Østerby. 
- Vi kigger ind i en arbejdsdag i august. 
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6 Orientering om Lintrup 
Det omhandlede en bekymring omkring de store besparelser, om hvad det kommer til 
at betyde for vores børns trivsel og læringsoutput. 
 
Det der blev svært var, når en besparelse skal laves, så kan man lave mange 
modsigelser – men hvis pengene skal spares væk, hvad gør vi så? 
 
Vi oplever, det er så uansvarligt af Vejen Kommune i deres budget at lave det så 
stramt, at det kan gå så galt. Desværre har vi set der flere gange før i kommunen. 
 
Beslutning: Vi vil mødes igen, når budgettet kommer ud, så vi kan drøfte de konkrete 
konsekvenser og så vil vi lave en fælles indledning til høringssvarene, så vi tydeligt 
indikerer at vi står sammen – også som forældre. 
 
Samtidig er vi bekymrede, fordi Vejen Kommune bliver en tydelig 
fraflytningskommune. Og hvordan skal vi få nye familier til at flytte til, med de forhold 
vi kan tilbyde deres børn. 
 
Forældredrøftelse: 
 
Hvad kan vi gøre lokalt i den situation vi befinder os i? 
 
- Kan vi lave en beskrivelse omkring tryghedspakker på skolen? Svar: Vi har ganske 
enkelt ikke de økonomiske ressourcer. 
 
- Kan vi lave noget som samfund, hvor vi støtter hinanden? 
 
- Kan vi lave mentorordning blandt større elever til de yngre? 
- Skal vi have forældre med ind over, til at dele viden omkring, hvad det vil sige at 
være forældre til et børnehave/skolebarn. Hvor er ansvaret henne? 
 

 



Vi kan ikke udpege de enkelte – men vi kan forsøge at skabe forudsætningerne for, at 
alle kan være med. Og så kan vi italesætte og sætte fokus på, hvad det er, fællesskabet 
kan og giver deres børn. 
 
Vi kan opfordre, til at vi som forældre helt naturligt kan bruge hinanden og hinanden 
succesoplevelser. 
 

7 Personalegruppen har været til førstehjælp. De ønsker at tage det med ind i klasserne, 
og i undervisningen, så børnene også får en god viden omkring førstehjælp, og hvad 
man skal og bør i den situation. 
Vi gør det allerede ind i 0. klasse fra det kommende skoleår. Her kommer de ud fra 
hjertegruppen i Andst. Vi kunne godt tænke os at sprede det ud til ældre klasser også, 
men også i hht. Børnehaven. 
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